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Ang. Kollegtiv trafik , handicap adgang , miljø ansvarlighed fra en skuffet bruger af kollegtiv trafik.

God Dag 

I vil så gerne have at  vi er mange som bruger den kollegtive trafik da det er godt for miljøet osv.

Men hvorfor  ikke gøre så vi alle kan bruge denne trafik form ?

Jeg har haft gigt siden barnsben , bruger nu 2 krykker , benskinner , støttekorsæt og 
håndledsskinner.

Er tilmeldt Handicap transport , men på lange ture har jeg altid haft glæde af regional og intercity
togene , da det giver bedre støtte og mulighed for at stå op og har med glæde betalt min plads billet.

Men nu kan man ikke købe pladsbillet til regional togene og intercity togene hvis man kun skal 
blive på Sjælland.

Jeg har klaget til DSB men de siger at der ikke er så mange som bruger dem mere så de er sløjfet.

Men alle som har kørt med tog ved at især ved hellig dage kan det være svært at få en sidde plads.

Og i denne jul vil jeg f.eks. gerne ned at besøge min søster som lige er blevet mor for første gang , 
hun bor på Lolland og jeg kan ikke klare at skulle stå op i toget eller sidde så langt i en bil uden 
pauser og desuden er handicap transporten så dyr at det er umuligt at betale en så lang tur.

Kan i ikke lægge pres på dem som har togene så vi alle kan bruge dem med glæde og på alle 
tidspunkter af året.
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